

Dear Parents,

Friday July 24th 2020

We hope this message will find you and your families very well.

We are quite pleased to announce Mr Kefeyin Einstein Fon as our Primary School Coordinator, effective from July 1st, 2020. Mr. Fon was interviewed by the leadership of the school at the end of June 2020 and he accepted the position.

Mr. Fon will replace Mrs. Aissatou Sy-Wonyu, our Campus Manager, who is ending her contract with the school on July 31st, 2020. We thank Mrs. Sy-Wonyu for her positive impact in the school community and wish her well in her future adventure.

Mr. Fon brings many years of primary school teaching experience overseas, but also in Cameroon . He is a highly experienced and a skilled educator, very compassionate, energetic, fosters high expectations, and of high ethical stance.

Respected by students, parents and teachers alike, we see a genuine alignment between the values Mr Fon holds dear and the culture of the school community here at Enko la Gaiete Campus.

The leadership of the school is particularly pleased that Mr. Fon knew our story, students, parents, staff, and educational direction. He is quite aware of the goals of our school community and will strive to facilitate the meeting of these goals day in day out.

Should you have any questions or concerns, please do not hesitate to contact Mr Bamidele Akinbo (Bamidele.akinbo@enkoeducation.com) or myself.

Kindest regards,

Mireille Nkontchou-S
Country Manager
Enko Education

Yaoundé, Vendredi 24 Juillet 2020

Chers parents,

Nous espérons que vous et votre famille vous portez bien,

Nous sommes très heureux de vous annoncer que Mr KEFEYIN EISTEIN FON est désormais notre Coordinateur de Campus depuis le 1er Juillet 2020.

Mr FON a passé des entretiens avec le direction de l'école en fin Juin et celui-ci a accepté ce nouveau poste.

Il remplacera Mme Aïssatou SY-WONYU, dont le contrat se termine le 31 juillet 2020. Nous remercions Mme SY-WONYU pour son impact positif au sein de notre école et nous lui souhaitons le meilleur.

Mr FON justifie de plusieurs années d'expérience dans des écoles primaires à l'étranger, mais aussi au Cameroun. Il possède également des compétences en tant qu'éducateur, est passionné, fait preuve de beaucoup d'énergie positive, tout en possédant un grand un sens de l'éthique.

Respecté par les élèves, parents et enseignants, nous avons remarqué une symbiose entre ses valeurs et la culture de notre école, Enko La Gaieté Campus.

Le management de l'école est très heureux que Mr Fon ait une connaissance préalable de nos élèves, parents, équipe pédagogique et de la direction. Conscient des enjeux actuels de notre école, il consacrera son temps à l'atteinte des différents objectifs jour après jour.

Nous restons disponibles, Mr Bamidele (Bamidele.akinbo@enkoeducation.com) et moi si vous avez la moindre question.

Bien cordialement,

Mireille Nkontchou-S

Country Manager

Enko Education